
Casal Parroquial 
El Casal Parroquial és novetat aquest any, perqué s'acaba de fer una 

«Campanya d'acondicionament» d'aquest local. 
El Casal, tots ho sabem, està en unes condicions no massa bones i no 

és massa acollidor per fer-hi segons quines activitats. Fa bastants anys que 
está així i fins ara havia anat passant. 

Però últimament i per iniciativa de l'Associació de «Caps de Familia» 
es va proposar d'acondicionar-lo degudament. La raó d'aquest acondiciona-
ment és la necessitat que té el nostre pöble, i de la qual en són conscients 
«Eis Caps de Familia», d'un local cultural i d'espiai. La Parroquia va accep-
tar la proposició i conjuntament amb aquella entitat va posar fil a l'agulla 
per portar a terme l'obra. 

Primerament es va constituir una Comissió Gestora. Aquesta Comissió 
va convocar, mitjançant una circular, una assemblea general el dia 13 de 
maig al mateix locai del Casal Parroquial. Hi van assistir una quarentena 
de persones, totes intcressades per la cultura del pöble o per l'espiai dels 
infants i dels joves. Allá es va explicar en qué consistiría l'acondicionament 
i de quina manera es podria cobrir el pressupost que representava. Es van 
discutir les proposicions i es va arribar ais següents acords: l'acondiciona-
ment será un benefici per al poblé; aquest acondicionament consistiría en 
fer un doble sostre, posar butaques noves, pintar i adecentar les parets i 
deixar en condicions higiéniques eis sanitaris (tot això suma un pressupost 
de 300.000 ptes.); i si és possible, instaUar un bon equip de sonorització. La 
manera de cobrir el pressupost es farà amb una «Campanya popular»: es 
proposarà a totes les families, mitjançant una segona circular, que facin 
voluntàriament una aportació-donatiu de 1.000 ptes. o menys. També es 
demanarà la coHaboració d'algunes entitats del poblé, com ara l'Ajuntament, 
eis Caps de Familia, la Caixa d'Estavis, etc... 

Quan apareixerà al public aquesta ressenya, comptem que la recollida 
de les aportacions-donatiu, totes, hauran arribat a terme, i, per tant, s'es-
tarà en el moment de realitzar l'acondicionament. 

La Campanya ha estât en general ben acollida, encara que no totalment, 
perqué bastantes families s'han negat a coHaborar-hi. A alguns eis ha sem-
blât que és una obra inútil o amb poca utilitat, perqué s'ha parlat del pro-
jecte de fer un local nou. Encara que aquest projecte arribi un dia a terme, 
ara no el tenim i el Casal acondicionat pot fer una bona supléncia; i després, 
no és cap disbarat que la Parroquia tingui un locai propi com el pot tenir 
l 'Ajuntament, o qualsevol associació. 

Acabem aquesta nota agraint a totes les families i entitats del poblé, nadius 
i estiuejants que han coHaborat en la Campanya, la seva aportació, i mani-
festem el nostre propòsit de portar a terme l'obra proposada. 
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